
Zapytania i interpelacje z sesji w dniu 25 lipca 2024 r.
Radny Eugeniusz Kukla w imieniu radnych z Suszca zgłosił interpelację w sprawie wykonania automatycznej sygnalizacji świetlnej na
skrzyżowaniu ul. Pszczyńskiej z ul. Św. Jana i ul. Baranowickiej oraz szybkiego włączenia do harmonogramu inwestycji budo
Radna Agnieszka Slaczałek w imieniu mieszkańców osiedla przy ul. Piaskowej w Suszcu zgłosiła wniosek o pilny remont drogi wjazdowej na
osiedle wraz z chodnikiem
Radny Wojciech Prządka wnioskował o założenie monitoringu na boisku sportowym przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Rudziczce oraz na
terenie siłowni obok starego przedszkola
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Osoba wprowadzająca informację Anna Morcinek

Liczba wyświetleń 52

Historia zmian:
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